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 ΘΕΜΑ 20ον  

 

Γνωμοδότηση για μεταβολές σχολικών μονάδων Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης 
σχολικού έτους 2024-2025 

 
        Στην Κόνιτσα και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα στις  19/12/2023  ημέρα Τρίτη και ώρα 

18:00, έγινε η τακτική συνεδρίαση διά ζώσης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Κόνιτσας,  

μετά από πρόσκληση του Προέδρου της, με αριθμό πρωτ: 6908/15-12-2023, η οποία 

δημοσιεύτηκε στον ειδικό χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και αναρτήθηκε στην ιστοσελίδα του 

Δήμου (www.konitsa.gr)  και επιδόθηκε με αποδεικτικό ή γνωστοποιήθηκε στα μέλη της σύμφωνα 

με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 11 του ν. 

5043/2023. Στη συνεδρίαση ήταν παρών ο Δήμαρχος κ. Εξάρχου Νικόλαος. Πρακτικά τήρησε η 

υπάλληλος του Δήμου Αθανασίου Μαίρη. 

Από τα είκοσι ένα (21) μέλη στην συνεδρίαση συμμετείχαν οι κατωτέρω Σύμβουλοι που 

απαρτίζουν ολομέλεια για συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος. 

 Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης, ο κ. Αντιπρόεδρος διαπίστωσε ότι σε  σύνολο είκοσι 

ένα (21) μελών βρέθηκαν παρόντες  και απόντες οι κατωτέρω: 

 

   Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ   Α Π Ο Ν Τ Ε Σ  

1. Χήρας Χ. Δημήτριος Μέλος 1. Νιτσιάκος Δ. Δημήτριος Μέλος 

2. Λαζογιάννης Ι. Αριστείδης Μέλος 2. Σπανός Δ. Γεώργιος Μέλος 
3. Τσιαλιαμάνης Ι. Νικόλαος Μέλος 3. Κορτσινόγλου Ι. Απόστολος Μέλος 
4. Παπασπύρου Ζ. Ανδρέας Μέλος 4. Καράτζιος Β. Διονύσιος Μέλος 
5. Ρόμπολος Ν. Γεώργιος Μέλος 5. Μιχαλόπουλος Γ. Μιχαήλ Μέλος 
6. Παφίλης Ε. Ιωάννης Μέλος 6. Γαϊτανίδη – Νίνου Χ. Ελένη Μέλος 
7. Γκριμότσης Ι. Δημήτριος Μέλος    

8. Λάκκα Α. Δήμητρα Μέλος    

9. Σπανός Ι. Βασίλειος Μέλος  Ο κ Σδούκος Δ. προσήλθε στη συνεδρίαση μετά την ψήφι-  

10. Καλτσούνης Χ. Νικόλαος Μέλος  ση του 1ου θέματος και ο κ. Τσιγκούλης Π. προσήλθε κατά   

11. Τσιγκούλης Ν. Παναγιώτης Μέλος  τη συζήτηση του 2ου θέματος.  

12. Ζήσης Η. Δημήτριος Μέλος    

13. Σδούκος Β.  Δημήτριος Μέλος    

14. Σαμαρά Β. Μαριάνα Μέλος    

15. Δημάρατου Λ. Αικατερίνη Μέλος    

 

 

Στην συνεδρίαση παρευρέθησαν: 

 ΠΡΟΕΔΡΟΙ  ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ ΔΗΜΟΥ ΚΟΝΙΤΣΑΣ     
 

Α/Α  ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΠΑΤΡΩΝΥΜΟ ΠΑΡΩΝ ΑΠΩΝ 

1. 
 
ΚΟΝΙΤΣΑΣ 

 
ΧΑΤΖΗΕΦΡΑΙΜΙΔΗΣ ΠΡΟΔΡΟΜΟΣ 

 
ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ 

   √  

2. ΑΕΤΟΜΗΛΙΤΣΑΣ ΝΙΤΣΙΑΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΑΛΚΙΒΙΑΔΗ  √ 

3. ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ ΛΙΑΛΙΑΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ  √ 

4. ΑΓΙΑΣ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗΣ ΣΑΜΑΡΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΗΛΙΑΣ 
 √ 

5. ΑΕΤΟΠΕΤΡΑΣ ΝΟΥΤΣΟΣ ΦΩΤΙΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ √  
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6. ΑΗΔΟΝΟΧΩΡΙΟΥ ΤΑΣΣΟΥ ΣΤΥΛΙΑΝΗ ΘΩΜΑΣ 
 √ 

7. ΑΜΑΡΑΝΤΟΥ ΚΑΤΗ ΔΗΜΗΤΡΟΥΛΑ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  √ 

8. ΑΡΜΑΤΩΝ ΠΑΠΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΗΛΙΑΣ  √ 

9. ΑΣΗΜΟΧΩΡΙΟΥ ΣΤΕΡΓΙΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΖΑΧΑΡΙΑΣ  √ 

10. ΒΟΥΡΜΠΙΑΝΗΣ ΡΑΠΟΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  √ 

11. ΓΑΝΑΔΙΟΥ ΤΖΙΜΙΝΑΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΑΡΙΣΤΙΠΠΟΣ  √ 

12. ΓΟΡΓΟΠΟΤΑΜΟΥ ΠΑΠΑΣΑΒΒΑΣ ΧΑΡΙΛΑΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ     √ 

13. ΔΙΣΤΡΑΤΟΥ ΓΚΟΓΚΟΣ ΣΤΕΡΓΙΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ √  

14. ΔΡΟΣΟΠΗΓΗΣ ΚΟΤΣΙΝΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  √ 

15. ΕΛΕΥΘΕΡΟΥ ΠΑΠΑΚΩΣΤΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  √ 

16. ΕΞΟΧΗΣ ΠΟΡΦΥΡΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ 
 √ 

17. ΗΛΙΟΡΡΑΧΗΣ ΚΟΛΩΚΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ   √ 

18. ΚΑΒΑΣΙΛΛΩΝ ΔΑΣΚΑΛΟΣ ΑΝΔΡΕΑΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  √ 

19. ΚΑΛΛΙΘΕΑΣ ΛΑΚΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΘΕΟΦΙΛΟΣ √  

20. ΚΑΣΤΑΝΙΑΝΗΣ ΡΑΠΑΚΟΥΣΙΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΤΡΥΦΩΝ      √ 

21. ΚΕΦΑΛΟΧΩΡΙΟΥ ΦΑΣΟΥΛΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ  √ 

22. ΚΛΕΙΔΩΝΙΑΣ ΚΟΝΤΟΝΑΣΙΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ       √  

23. ΛΑΓΚΑΔΑΣ ΜΠΛΙΘΙΚΙΩΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ  √ 

24. ΜΑΖΙΟΥ ΣΤΡΑΤΟΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 
 √ 

25. ΜΕΛΙΣΣΟΠΕΤΡΑΣ ΚΟΛΟΚΑΣ ΔΩΡΟΘΕΟΣ ΚΟΣΜΑΣ √  

26. ΜΟΛΙΣΤΑΣ ΜΠΟΥΖΟΥΛΑΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
 √ 

27. ΜΟΛΥΒΔΟΣΚΕΠΑΣΤΗΣ ΠΡΟΚΟΣ ΣΤΑΜΑΤΙΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
 √ 

28. ΜΟΝΑΣΤΗΡΙΟΥ 

  

  

29. ΝΙΚΑΝΩΡΑ ΚΟΦΑ ΑΝΝΑ ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ 
 √ 

30. ΟΞΥΑΣ ΒΑΔΑΣΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΟΣ √  

31. ΠΑΔΩΝ ΚΥΡΙΑΚΗ ΙΛΕΑΝΑ - ΑΝΔΡΟΜΑΧΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 
 √ 

32. ΠΑΛΑΙΟΣΕΛΛΙΟΥ ΠΙΣΠΑΣ ΗΛΙΑΣ ΘΩΜΑΣ √  

33. ΠΗΓΗΣ ΣΠΑΝΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ √  

34. ΠΛΑΓΙΑΣ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΙΩΑΝΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  √ 

35. ΠΛΗΚΑΤΙΟΥ ΤΣΙΤΣΟΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ ΘΩΜΑΣ  √ 

36. ΠΟΥΡΝΙΑΣ ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ  ΛΑΜΠΡΟΣ  √ 

37. ΠΥΡΓΟΥ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΤΑΥΡΟΣ 
 √ 

38. ΠΥΡΣΟΓΙΑΝΝΗΣ ΒΑΤΣΚΑΛΗΣ ΜΙΧΑΗΛ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
 √ 

39. ΦΟΥΡΚΑΣ ΡΑΔΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 
 √ 

40. ΧΙΟΝΙΑΔΩΝ ΣΚΟΥΡΤΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  √ 
 

        

   

     Ο Αντιπρόεδρος  του Δημοτικού Συμβουλίου  κ. Γκριμότσης Δημήτριος, για το 20ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έδωσε το λόγο στον  Αντιδήμαρχο κ. Λαζογιάννη Αριστείδη,  ο οποίος 

παρουσίασε στο σώμα την παρακάτω εισήγηση: 

 

       Το Αρ. Πρ. 118145/ΓΔ4/20-10-2023 έγγραφο του Υπουργείου Παιδείας, Θρησκευμάτων και 

Αθλητισμού και το έγγραφο της Δ/νσης Π/θμιας Εκπαίδευσης Νομού Ιωαννίνων με Αρ. Πρ. 9491/8-11-

2023 προτείνουν τον υποβιβασμό του 1ου Δημοτικού Σχολείου Κόνιτσας από 6/θέσιο σε 4/θέσιο, 

αναφέροντας τα παρακάτω:     

    « Στο ανωτέρω σχολείο το σχολικό έτος 2020-2021 φοιτούσαν 45 μαθητές/τριες, το σχολικό έτος 

2021-2022 φοιτούσαν 49 μαθητές/τριες, το σχολικό έτος 2022-2023 φοιτούσαν 49 μαθητές/τριες και 

σήμερα φοιτούν 44 μαθητές/τριες. Κατά την επόμενη διετία ωστόσο αναμένεται μείωση του μαθητικού 

δυναμικού που θα φοιτήσουν και στα 3 δημοτικά σχολεία του Δ. Κόνιτσας, σύμφωνα με το μαθητικό 

δυναμικό των νηπιαγωγείων της Κόνιτσας, όπως αυτό καταγράφεται στο πληροφοριακό σύστημα 

Myschool. 

     Σύμφωνα με την ΥΑ Φ.3/897/97652/Γ1/ 25-9-2006, η οποία προσδιορίζει την οργανικότητα των 

δημοτικών σχολείων, το μαθητικό δυναμικό των 4/θέσιων  δημοτικών σχολείων ορίζεται σε 46 και άνω 

μαθητές. Η παρούσα πρόταση της ΔΠΕ λαμβάνει υπόψη της την απόσταση της έδρας του Δήμου 

Κόνιτσας από την έδρα της Περιφερειακής Ενότητας Ιωαννίνων (63 χιλ), την οριοθέτηση του Δήμου 
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Κόνιτσας εντός της παραμεθόριας περιοχής με την Αλβανία, την αραιοκατοίκηση του Δήμου, η οποία 

σε συνδυασμό με την ορεινή ανάγλυφο του εδάφους προσδίδει στοιχεία απομόνωσης για τον ντόπιο 

πληθυσμό». 

Η προσωπική μου άποψη, όμως, είναι ότι είναι ένα θέμα στο οποίο η νέα Δημοτική Αρχή θα πρέπει 

να ασχοληθεί σοβαρά. 

Ο αριθμός πλέον των μαθητών είναι μειούμενος, οπότε πιστεύω ότι θα πρέπει να έρθουμε με ένα 

σχέδιο προς τις αρμόδιες Υπηρεσίες και προς το Υπουργείο, σε πρώτη φάση σε μία συνένωση ίσως 

κατά τη γνώμη μου και ίσως να καταλήξουμε σε ένα Δημοτικό Σχολείο. Τη δική μου άποψη καταθέτω 

προς τον νεοεκλεγέντα Δήμαρχο σαν αρμόδιος Αντιδήμαρχος. Παρακαλώ για την έγκριση για την 

γνωμοδότηση. 

Διαφωνούμε με την πρόταση υποβιβασμού του 1ου Δημοτικού Σχολείου Κόνιτσας από 6/θέσιο σε 

4/θέσιο και γνωμοδοτούμε να παραμείνει ως έχει το καθεστώς λειτουργίας του 1ου Δημοτικού 

Σχολείου Κόνιτσας για το σχολικό έτος 2024-2025.  
 

Παρακαλούμε για την έγκριση .  

Ο Αντιδήμαρχος 

Λαζογιάννης Αριστείδης 

 
 

Ο κ. Σπανός Βασίλειος επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ο Τόπος που θέλω να ζω» 

πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

«Εγώ, κ. Λαζογιάννη, χαίρομαι για την τοποθέτησή σας, γιατί αυτό το ζήτημα ήταν ένα θέμα το 

οποίο θα έπρεπε να είχε συζητηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο εδώ και ένα χρόνο. 

Υποτίθεται ότι στον τότε διευθυντή της Περιφερειακής Εκπαίδευσης, τον κ. Καμπουράκη, είχε 

υπάρξει η αντίστοιχη δέσμευση ότι ο Δήμος θα καταθέσει μια δικιά του πρόταση. Δεν την έκανε. 

Ενδεχομένως ήτανε προεκλογική περίοδος, κάποιοι τα ζύγισαν αλλιώς. 

Θα σας απαντήσει φαντάζομαι ο κ. Παπασπύρου. Εγώ το μόνο που θα πω σε σχέση με την 

καινούργια Δημοτική Αρχή, ήδη έχει μπει σε μία τέτοια διαδικασία κουβέντας θα πρέπει να γνωρίζετε 

και με την κ. Μπέση. 

Έχει κατατεθεί πρόταση συγκεκριμένη αφού πρώτα κουβεντιάσαμε με κάποιους από τους 

συλλόγους των γονέων και κηδεμόνων και προφανώς με το που θα αναλάβουμε τη διοίκηση του 

Δήμου, όλοι αυτοί οι φορείς και οι γονείς πρώτα απ’ όλα θα μπουν σε αυτή τη διαδικασία της 

διαβούλευσης. Χαίρομαι πάντως που το καταθέσατε με την ίδια λογική που κινούμαστε κι εμείς». 

 

Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Εξάρχου πήρε το λόγο και είπε τα εξής: 

 

«Όταν αναλάβαμε τη διοίκηση του Δήμου όπου ήρθαν εδώ κάποιοι εκ των Δημοτικών Συμβούλων 

και μου είπαν το εξής εκπληκτικό, ότι δήθεν σε καφενείο της Κόνιτσας συζητώντας είχα πει ότι πρέπει 

υποχρεωτικά ένα από τα δύο σχολεία έτσι όπως πάμε, είτε το 1ο είτε το 2ο, ένα από τα δύο να κλείσει. 

Και η αντιπολίτευση το έφερε θέμα προ ημερήσιας διάταξης. 

Πέρυσι, λοιπόν, μια και αναφέρανε και συλλόγους κτλ. όταν υποβαθμίστηκε το 2ο Δημοτικό από 

6θέσιο σε  4θέσιο, στην πραγματικότητα λειτούργησε  ως 6θέσιο. Άλλο οι οργανικές θέσεις και άλλο 

οι θέσεις στην πραγματικότητα των δασκάλων. 

Κάποιοι που σήμερα είναι στο σύλλογο γονέων του 2ου Δημοτικού με συνεχείς κατηγορίες εις 

βάρος μου στο  στο διαδίκτυο, διαμαρτύρονταν γιατί το 2ο Δημοτικό από 6θέσιο έγινε 4θέσιο, ενώ 

σήμερα ξαφνικά ανακάλυψαν ότι θα πρέπει να πάμε σε δύο σχολεία. Δηλαδή όπως τους βολεύει.  

Μπείτε στο διαδίκτυο, δεν τα έσβησαν ακόμα, εις βάρος μου δεν ξέραν τι γράφανε. Και γι’ αυτό 

αναγκάστηκα τότε να τους πω ότι ο Εξάρχου τουλάχιστον έχει τα παιδιά του στην Κόνιτσα. Εντάξει; 

Και το θυμούνται εδώ γιατί κάποιοι ενοχλήθηκαν. 

Ενώ ξαφνικά τώρα που άλλαξε η Δημοτική αρχή στέλνουνε καινούργια επιστολή. Δεν ενοχλούνται 

που έγινε το 2ο 4θέσιο, ούτε ότι υποβιβάστηκε το 1ο δημοτικό αλλά θα πρέπει να συζητηθεί αν ένα 

από τα δύο σχολεία, είτε το 1ο είτε το 2ο, να κλείσει. Για να καταλάβετε τα πολιτικά παιχνίδια που 

γίνονται. 

Πάντως να ξέρετε το εξής, ότι συζητώντας και με τη Πρωτοβάθμια για το 4θέσιο εκ του νόμου, 

γιατί παντού έχουν καταργηθεί τα περισσότερα σχολεία, μου είπε το εξής απλό και μου έκανε 

εντύπωση γιατί το γνώριζα, ότι κανονικά δεν προβλέπεται διευθυντής, αλλά να διατηρήσουν θέση 

διευθυντή, προβλέπεται προϊστάμενος.  

Παρ’ όλα αυτά στις 12/09/2023 (νομίζω την ξαναδιάβασα την επιστολή σε προηγούμενο Δημοτικό 

Συμβούλιο), όταν το 2ο Δημοτικό έγινε 4θέσιο απέστειλα στη Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης, 
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υπόψη διευθύντριας κ. Μαρίας Γιαννακού, κοινοποίηση στο Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων και 

Αθλητισμού, μίλησα και με τους Βουλευτές Ιωαννίνων, με θέμα «Στήριξη λειτουργίας του 2ου 

Δημοτικού Σχολείου Κόνιτσας», το ΦΕΚ κτλ.: 

 

«Σε συνέχεια της επικοινωνίας μας με την κ. Γιαννακού, εκφράζοντας την ανησυχία και την 

αγωνία των ακριτών κατοίκων της Κόνιτσας, παρακαλούμε να ληφθεί υπόψη η ιδιαιτερότητα της 

παραμεθορίου περιοχής μας και να ικανοποιηθεί το αίτημά μας για την απρόσκοπτη λειτουργία του 2ου 

Δημοτικού Σχολείου ως 6θέσιο και κατά το έτος 2023-2024. Είναι ανάγκη να καταβληθεί κάθε δυνατή 

προσπάθεια από τους αρμόδιους φορείς ώστε να διατηρηθεί η λειτουργία των σχολείων ακριτικών 

περιοχών, όπως η δική μας, για να αναχαιτιστεί η συνεχόμενη πληθυσμιακή αποψίλωση και να 

στηριχτούν οι οικογένειες που επιμένουν να φυλάνε Θερμοπύλες στην εσχατιά της χώρας μας και 

εντέλει να επιβιώσει η τοπική κοινωνία. 

Πρέπει να επισημάνουμε ότι η συνέχιση της λειτουργίας των σχολείων μας εγγυάται την 

παραμονή και επαγγελματική απασχόληση των οικογενειών των μαθητών μας στην παραμεθόριο. 

Για εθνικούς πρωτίστως λόγους κρίνεται αναγκαία η συνέχιση της λειτουργίας του 6θέσιου 2ου 

Δημοτικού Σχολείου Κόνιτσας, ως κατά το παρελθόν, γεγονός που θα στηρίζει την παραμονή των 

οικογενειών των μικρών μαθητών στον απομακρυσμένο τόπο μας και θα βοηθήσει άμεσα στη 

συγκράτηση της πληθυσμιακής αιμορραγίας. 

Βέβαιος ότι θα αντιμετωπίσετε με τη δέουσα σοβαρότητα το υποβαλλόμενο αίτημά μας, σας 

χαιρετώ περιμένοντας την άμεση ανταπόκρισή σας. Παραμένουμε στη διάθεσή σας για περαιτέρω 

διευκρινήσεις.» 

 

Φέτος, λοιπόν, ενώ λειτούργησε την προηγούμενη χρονιά 6θέσιο και ήταν η απόφαση για 4θέσιο, 

φέτος λειτούργησε ως 5θέσιο και απέστειλα αυτή την επιστολή. Πάντως θα ξέρετε ότι τα προβλήματα 

των σχολείων στις παραμεθόριες περιοχές είτε το θέλουμε είτε δεν το θέλουμε, δεν αφορούν μόνο 

τον Δήμο Κόνιτσας. 

Εμείς δίνουμε αγώνα για να συγκρατήσουμε τα σχολεία και καλά κάνουμε γιατί αυτά τα 

προβλήματα τα αντιμετωπίζουν όλες οι παραμεθόριες περιοχές. Ευχαριστώ. Περάστε στην 

ψηφοφορία». 

 

Ο κ. Σδούκος Δημήτριος  επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» 

πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Αυτό που συμβαίνει στο δικό μας το σχολείο συμβαίνει και στα άλλα χωριά. Απ’ ό,τι διάβασα 

ανάλογες υποβαθμίσεις γίνονται στο Δημοτικό στο Καλπάκι και στον Παρακάλαμο. 45 παιδιά το 2001 

6θέσιο, 44 φέτος 4θέσιο. 

Στα Γιάννενα, στις μεγάλες πόλεις, όπου υπάρχουν πολυπληθή τμήματα γίνεται καινούργιο τμήμα; 

Όχι βέβαια, στιβασμένα είναι τα παιδιά και τώρα και πολύ περισσότερο για την περίοδο του Covid. 

Δηλαδή δεν τους πήρε ο πόνος και δεν είναι τώρα να λύσουνε ζητήματα τέλος πάντων που έχουν 

να κάνουν με την εκπαίδευση. Γι’ αυτό η πρόταση που έχει γίνει από χρόνια, την επανέλαβε τώρα ο 

Άρης και ο Βασίλης στο να γίνει μια συζήτηση ασφαλώς και να γίνει και θα πρέπει να γίνει, αλλά εγώ 

προσωπικά είμαι καχύποπτος. 

 Δεν τους εμπιστεύομαι ότι αυτά που θα κουβεντιάσουμε, αυτά που θα έχουμε εμείς στο μυαλό 

μας για ένα σχολείο σύγχρονο, που θα παρέχει όλες τις δυνατότητες στα παιδιά να μορφωθούν, να 

περνούν δημιουργικά τον χρόνο τους, να έχουν ένα σχολείο αντάξιο του αιώνα που ζούμε, εγώ δεν 

τους εμπιστεύομαι. 

Το αποδεικνύουν άλλωστε και κάθε μέρα, γιατί όλα σε τούτη την κοινωνία, στον καπιταλισμό ο 

οποίος είναι στο πιο βάρβαρό του επίπεδο αυτή την περίοδο, όλα μετριούνται με το ζύγι. Κοστίζει; 

Στην άκρη. Έχει συμφέρον; Έχει φράγκα; Εκεί θα τα δίνουμε όλα, όπου υπάρχει συμφέρον. 

Και βλέπουμε τη γενικότερη κατάσταση και με το καινούργιο νομοσχέδιο που υποσχέθηκε ο 

Πρωθυπουργός πως τον επόμενο μήνα, μες στο έτος τέλος πάντων θα φέρει το ζήτημα για τα ιδιωτικά 

πανεπιστήμια. Από αυτό πάσχει η χώρα, ιδιωτικά πανεπιστήμια που να παρέχουνε τίτλους σπουδών 

πληρωμένους ασφαλώς. Αυτή είναι η κατάσταση, λοιπόν, στην παιδεία, αυτό προσπαθούν να 

περάσουνε και εδώ. Και εδώ είναι το ζύγι κόστος-όφελος. 

Πιστεύω, λοιπόν, πως σύσσωμο το Δημοτικό Συμβούλιο δεν θα αποδεχτεί την υποβάθμιση του 

Δημοτικού Σχολείου. Το ότι θα πρέπει να γίνει μια συζήτηση για ένα άλλο σχολείο, σύγχρονο σχολείο 

ΑΔΑ: 6ΥΘ1ΩΛ4-ΙΞΤ



5 

 

που θα δώσουμε αγώνα μαθητές, δάσκαλοι, γονείς, όλος ο λαός της Κόνιτσας για ένα πραγματικό 

σχολείο, που να αντιπροσωπεύει και να καλύπτει τις ανάγκες των παιδιών σύμφωνοι, αλλά στην 

παρούσα φάση η πρότασή μου είναι να συμφωνήσουμε με την εισήγηση όπως την έχει κάνει ο 

αρμόδιος Αντιδήμαρχος». 

 

Ο κ. Παπασπύρου Ανδρέας  επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Ο Τόπος μας 

Μπροστά» πήρε το λόγο και είπε τα εξής:  

 

«Ήθελα να πω, όπως προηγουμένως είπε και ο κ. Σπανός, το θέμα έπρεπε πολύ πιο νωρίς να 

έρθει προς συζήτηση γιατί είναι πολύ σοβαρό. Εμείς είχαμε την ευκαιρία να συζητήσουμε με τη 

διευθύντρια Περιφερειακής Διεύθυνσης Παιδείας, είπαμε τις απόψεις μας και εστιάσαμε σε ένα 

πράγμα, ότι οποιαδήποτε λύση πρέπει να εξασφαλίζει τον δάσκαλο σε κάθε τάξη, δηλαδή να μη 

γίνεται αυτό που έγινε, να κάνει η τρίτη τα μαθήματα της τετάρτης και η τετάρτη την άλλη χρονιά τα 

μαθήματα της τρίτης. 

Ωστόσο είπαμε ότι με την νέα περίοδο θα έρθουμε σε διαβούλευση και με τους συλλόγους γονέων 

και κηδεμόνων και με τους διευθυντές των σχολείων προκειμένου να συγκροτήσουμε μία πρόταση 

που να εξασφαλίζει σχολεία σύγχρονα, που να παρέχουν άρτια εκπαίδευση στους μαθητές. 

Κατόπιν αυτού θα ψηφίσουμε θετικά, γιατί δε θέλουμε να υποβαθμιστεί κανένα σχολείο και από 

την 1η Ιανουαρίου και μετά θα έχουμε διαβούλευση και θα υποβάλουμε μία συγκεκριμένη 

συγκροτημένη πρόταση. Διαβούλευση με όλους τους φορείς και βέβαια εξυπακούεται και με τα μέλη 

του Δημοτικού Συμβουλίου. Ευχαριστώ». 

 

Η αναλυτική διαλογική συζήτηση μεταξύ των κ.κ. Δημοτικών Συμβούλων, φαίνεται στο 

απομαγνητοφωνημένο Πρακτικό Νο 27ον της συνεδρίασης στις 19-12-2023. Κατά την διαλογική 

συζήτηση, όσοι εκ των Δημοτικών Συμβούλων πήραν τον λόγο, κατέθεσαν τις απόψεις  και τις 

προτάσεις τους και δόθηκαν στην συνέχεια οι απαιτούμενες διευκρινήσεις από τον εισηγητή. Στη 

συνέχεια ο Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, αφού ακολούθησε ψηφοφορία, κάλεσε το 

Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

 

Το Δημοτικό Συμβούλιο 

Αφού έλαβε υπόψη: 

 Την εισήγηση του αντιδημάρχου  

 Το Αρ. Πρ. 118145/ΓΔ4/20-10-2023 έγγραφο του Υπουργείου Παιδείας, Θρησκευμάτων 

και Αθλητισμού  

 Το έγγραφο της Δ/νσης Π/θμιας Εκπαίδευσης Νομού Ιωαννίνων με Αρ. Πρ. 9491/8-11-

2023 

 Την ΥΑ Φ.3/897/97652/Γ1/ 25-9-2006 

Και μετά από διαλογική συζήτηση, αφού ακολούθησε ψηφοφορία. 

 

ΨΗΦΟΦΟΡΙΑ :  Υπέρ :  -15-       Κατά :  -0-       Λευκά : -0-        

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

1. Διαφωνεί  με την πρόταση του Υπουργείου Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού και της  

Δ/νσης Π/θμιας Εκπαίδευσης Νομού Ιωαννίνων, περί υποβιβασμού του 1ου Δημοτικού Σχολείου 

Κόνιτσας από 6/θέσιο σε 4/θέσιο και γνωμοδοτεί να παραμείνει ως έχει το καθεστώς λειτουργίας 

του 1ου Δημοτικού Σχολείου Κόνιτσας για το σχολικό έτος 2024-2025. 

2. Εξουσιοδοτείται ο Δήμαρχος για τις περαιτέρω ενέργειες. 

 

Ο  κ. Αντιπρόεδρος κήρυξε το πέρας της συνεδρίασης και ευχαρίστησε τους παριστάμενους για τη 

συμμετοχή τους, ζητώντας να υπογράψουν στο παρόν πρακτικό όπως παρακάτω: 

  Η  απόφαση αυτή πήρε τον αυξ. αριθμό  157/2023 

 

Ο Αντιπρόεδρος Δ.Σ.  Χήρας Χ. Δημήτριος 

  Τσιαλιαμάνης Ι. Νικόλαος 

  Λαζογιάννης Ι. Αριστείδης 

Γκριμότσης Ι. Δημήτριος  Παπασπύρου Ζ. Ανδρέας 
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  Παφίλης Ε.Ιωάννης 

  Ρόμπολος Ν.Γεώργιος 

Ο Γραμματέας Δ.Σ.  Λάκκα Α. Δήμητρα 

  Σπανός Ι. Βασίλειος 

  Ζήσης Η. Δημήτριος 

Καλτσούνης Χ. Νικόλαος  Τσιγκούλης Ν. Παναγιώτης 

  Σδούκος Β. Δημήτριος 

  Δημάρατου Λ. Αικατερίνη 

  Σαμαρά Β. Μαριάνα 

   

Ακριβές Αντίγραφο αποσπάσματος από τα βιβλία πρακτικών των συνεδριάσεων  του Δημοτικού 

Συμβουλίου Κόνιτσας. 

Κόνιτσα 19-12-2023 

Κατ’ εντολή Δημάρχου 

Η ειδική γραμματέας 

 

Μαίρη Αθανασίου 
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